



The International Society for Biopharmaceutical Statistics

www.isBioStat.org

FROM: Dr. Cunyi Wang
No 79, Jianguo Road, Chaoyang District
Beijing, China

TO: Professor Fangrong Yan
China Pharmaceutical University
No 639, Luomian Dadao, Jiangning District
Nanjing, China

DATE: March 9, 2026

REF: **Invitation:** Invited speech

Dear Professor Yan,

As you might be aware that *The 8th International Symposium on Biopharmaceutical Statistics*, organized by the International Society for Biopharmaceutical Statistics (ISBS), will take place on October 13 – 16, 2026, in **Novotel Madrid Center, Madrid, Spain**. The theme of the Symposium is evidence insights – Statistical Innovation, Regulatory Science, and Transformative Impact of AI in Biopharma. Details can be found at <https://isbiostat.org/symposium-2026/>.

As a member of the Scientific Program Committee of the Symposium, I am organizing an invited session titled “AI-Driven Innovations in Clinical Trials” and would like to invite you to give a talk on a topic of your choice (preferably on Digital Twins).

We sincerely hope that you will be able to join us and share your expertise at this important event. Please feel free to contact me if you have any questions.

Sincerely,

Cunyi Wang, PhD
Scientific Program Committee
The 8th International Symposium on Biopharmaceutical Statistics



发件人：王存义博士
朝阳区建国路79号
中国北京

TO: 颜方荣教授
中国药科大学
江宁区龙眠大道639号
中国南京

DATE 2026年3月9日

:
REF: 邀请：特邀演讲

尊敬的颜教授：

您可能已经知道，由国际生物制药统计学会（ISBS）组织的第8届国际生物制药统计研讨会将于2026年10月13日至16日在西班牙马德里的诺富特马德里中心举行。研讨会的主题是“证据洞察——生物制药中的统计创新、监管科学和人工智能的变革性影响”。详情可在<https://isbiostat.org/symposium-2026/>查询。

作为研讨会科学项目委员会的成员，我正在组织一个名为“临床试验中的人工智能驱动创新”的特邀会议，并想邀请您就您选择的主题（最好是关于数字孪生）发表演讲。

我们真诚地希望您能参加此次重要活动并分享您的专业知识。如果您有任何问题，请随时与我联系。

诚挚地

,

王存义博士
科学项目委员会
第8th届国际生物制药统计学研讨会